
Referat 

 Generalforsamling 11. marts 2025 kl. 19.00  

Vibyhallens cafeteria 

 

 

 

Antal fremmødte: 17 

Forpersonen bød velkommen til generalforsamlingen. 

 

1. Valg af dirigent 

Erik Bøgen blev valgt. Han konstaterede at generalforsamlingen var indkaldt på lovlig vis. Det 

samme gælder dagsordenens punkter. 

 

2. Valg af stemmetællere 

- 

 

3. Formandens beretning 

I år kunne klubben holde 10 års jubilæum. 

Susanne har valgt at stoppe efter 10 år i bestyrelsen. Heldigvis har vi fundet en erstatning. 

Nyt medlemssystem er i proces. 

332 medlemmer. Mål 350 medlemmer inden udgangen af året. 

Formanden takkede vores frivillige for deres store indsats. Han takkede desuden for 

medlemmernes feedback. 

I fitnessafdelingen er der kommet tre nye maskiner. 

Holdtræningen går godt. 

To nye fitnessinstruktører  

Erik har sørget for lokaler – vi har fået lov til at bruge lokalerne på Viby Skole, Ørstedvej. 

 

Fremtid: vi håber fortsat på udvidelse af vores center. I 2028 er der afsat midler til anlæg og vi 

krydser fingre for at vi bliver tilgodeset. 

Det nye medlemssystem er mere fleksibelt end det nuværende og skulle give mulighed for 

dagstræning. 

 

Anlægsmidler: Er vi fortsat 1. prioritet til dette? Formanden ved det ikke. Fitness står dog fremført 

særskilt. 

 

Beretningen blev godkendt. 

 



Konstituering: 

 

Kasser: 

Formand 

Næstformand 

 

 

 

4. Kassereren fremlægger det reviderede regnskab til godkendelse 

Kassereren gennemgik regnskabet for 2024, der viser et mindre overskud på ca. 36.000.  

Bilag ligger til gennemsyn i fitnesslokalet. 

 

Budgettet: Læner sig op ad de foregående regnskaber. Der er en forventning om yderligere 

indtægter ifm. at vi forventer en større stigning i medlemstallet. 

 

Regnskab og budget blev godkendt af generalforsamlingen. 

 

5. Fastsættelse af budget herunder kontingentsatser (600 kr. ½ årligt) og indmeldelsesgebyr (200 kr.) 

Godkendt. 

 

6. Behandling af indkomne forslag 

Der er et ønske om udskiftning af motionscykel til en spinningcykel. Bestyrelsen er i gang med at 

undersøge, hvornår der er run på centeret. Når vi ved mere, vil vi oplyse dette. Der var tilslutning til 

både en spinning- og motionscykel. Bestyrelsen tager det hele i betragtning. 

 

7. Valg af medlemmer til bestyrelse (2 på valg + suppleant)  

a. Næstformand Mikkel Mikaelsen på valg – genopstiller 

 

b. Kasserer: Susanne Kjærgaard er på valg – genopstiller ikke 

Bestyrelsen foreslår Carsten Barbesgaard Hansen som erstatning for Susanne. Carsten blev 

valgt. 

 

c. Bestyrelsesmedlem: Randi Olsson er på valg – genopstiller 

 

d. Valg af suppleant  

Connie Schou Nielsen blev valgt. 

 

8. Valg til Viby Idrætsforenings repræsentantskab  

a. Formanden er født medlem  

 

b. Annemette Søby modtager genvalg  

 

c. Anne Schjoldager modtager genvalg 



 

        9. Valg af suppleant til Viby Idrætsforenings repræsentantskab  

             a. Randi Olsson modtager genvalg  

 

9. Eventuelt *Indkomne forslag skal være formanden i hænde senest 4. marts 2024. 

På vegne af instruktørerne forespurgte Birthe om det er muligt at få et kursus i hjertestarteren. 

Forespørgsel på om medlemmerne må tage deres børn med. Bestyrelsen vil drøfte det på et 

kommende møde. 

Ønsker om små bolde i fitnesslokalet. Dette sørger bestyrelsen for. 

Ønske om at uret i hal 2 virker. 

Hvordan går det med oprydningen i opbevaringslokalet. Dan er i gang med oprydningen. 

Skemaer til instruktion mangler i fitnesslokalet. 

 

Mødet sluttede kl. 19.35.  

Referant: Tania Brask 

 

 


